

**Närvarande:**

Helene Eklund, Ylva Svangren, Ulf Nilsson, Stefan Wittmann, Göran Gustafsson och Sofia Gardelin.

**Frånvarande:**

Catrine Löfkvist

**§ 1 Mötets öppnande**

- Ordförande Helene hälsade oss välkomna till dagens möte. Därefter öppnades mötet.

**§ 2 Godkännande av dagordning**

- Utsänd dagordning godkändes.

**§ 3 Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut**

- Föregående protokoll lades till handlingarna.

**§ 4 Rapporter****Ordförande**

- Information från GOF

Det ska tas fram en arbetsbeskrivning för Anna Samelius.

23 augusti är det ordförandeträff som GOF bjudit in till.

25-manna har diskuterats.

- Vi har fått en inbjudan till att medverka på idrottens dag den 29 september.

- Vad ska 25-mannaresan kosta för våra medlemmar?

**Beslut:** Mötet beslöt att vi tar samma kostnad för resan i år som i fjol.

D.v.s: Båtresan tur och retur 150 kronor, Hotell 300 kronor per natt samt den faktiska kostnaden för middagen på lördagen för vuxna och 300 kronor för ungdomarna samt den faktiska kostnaden för middagen på lördagen.

- Medel DM kommer att gå på Stora Karlsö den 2 september. Ska klubben subventionera båtresan till Stora Karlsö något för våra medlemmar?

**Beslut:** Mötet beslöt att klubben står för båtresan till och från Stora Karlsö för våra medlemmar.

- Om någon kontaktar klubben och önskar få en karta, har vi då något fast pris för kartkostnaden? Ett fast pris finns inte idag och frågan lämnades vidare till tävlingskommittén för vidare diskussion.

- Andra år har vi haft tex säsongsavslutning, ledardagar och föreläsning. Är det något vi vill ta upp igen? Mötet diskuterade lite olika förslag, framförallt föreläsning men tog inga beslut.

- O-ringen 2024 i Oskarshamn diskuterades. Ska vi titta på en eventuell subventionering för att få till en gemensam klubbresa till O-ringen? Det kan vara resan, boendet eller t.ex. startavgiften som subventioneras. Ylva tittar lite på hur ekonomin ser ut och återkommer med hur stort belopp klubben eventuellt kan subventionera?

### **Sekreterare**

- Sofia har sänt ut påminnelser till de medlemmar som inte har betalat medlemsavgiften. Vi har fått några nya medlemmar under sommaren.

### **Kassör**

- Ylva gick igenom ekonomin. Resultatrapporten såg bra ut. Det fanns några siffror som eventuellt behöver justeras, det tittar Ylva på.

### **Tävlingskommittén**

- Inbjudan till Helg utan älg har kommit ut.
- Tyvärr blev det ett tryckfel på sprint DM kartorna. Felet åtgärdades manuellt på alla kartor utav Stefan innan tävlingsstart.
- Det har hållits en väldigt uppskattad MOL på Falholmen med ca 60 deltagare.
- Jungfruloppet hade ca 100 deltagare. Utvärdering utav tävlingen behöver göras.
- Inför 2024 pågår diskussioner med vem som kan vara tävlingsledare och banläggare för våra tävlingar.

### **Infokommittén**

- Information om kursstart behöver komma ut till våra medlemmar.

### **Tränings och rekryteringskommittén**

- Kursstart 22 augusti och avslutning 3 oktober. Carita Thorén kommer inte kunna vara ledare i höst för junior/senior gruppen. Natalie Gardelin kommer hjälpa till där. Anders Nilsson önskar att någon annan tar över vuxengruppen. Vem kan vi få att hjälpa till där istället? Vi fortsätter fundera på lämpliga personer och lösning.
- Det planeras för att ha teorikurser under vintern för ungdomarna efter kursavslutet i oktober.
- I samband med USM resan som går till Jämsjö så kommer klubben också ha en gemensam höstresa. USM gänget åker till Jämsjö fredag morgon den 8 september och övriga åker till Jämsjö på kvällen den 8 september. Alla kommer att bo på samma ställe som klubben bodde på vid påskresan.

### **Stugkommittén**

- Vägen ner till Kinner är nu röjd på båda sidorna.
- Solceller har börjat monteras.
- Mängden sopor har ökat under sommaren i och med campingen.
- Vi har haft 3 stycken sommarjobbare denna sommar som har delat på veckorna.

**§ 5 Styrelseutveckling**

- Innan mötesstarten idag diskuterade vi värdegrundsdelen – kvalitet. Vi gör mycket bra men kan alltid bli bättre.

**§ 6 Uppvaktningar**

- Sofia gick igenom uppvaktningar som varit och som kommer.

**§ 7 Övriga frågor**

- Vi gick igenom årshjulet och tittade på vad som ligger i agendan framåt.
- Lista till våra soppkvällar som startar den 17 oktober behöver göras.
- Det är snart dags för Broosket nummer tre. Helene pratar med Birgitta och ser om vi ska justera från 4 till 3 nummer per år.
- Inga övriga frågor togs upp.

**§ 8 Nästa möte**

- Onsdagen 25 oktober kl. 18 hos Helene i Endre. Helene sänder ut en kallelse innan mötet och ber oss återrapportera i den vad vi vill informera om och vad vi vill ta upp på mötet. Detta för att spara lite tid i samband med rapporteringspunkterna. På så sätt får vi loss lite tid till styrelseutveckling vid varje mötestillfälle.

**§ 9 Mötets avslutande**

- Ordförande tackar för visat intresse och bra diskussioner. Styrelsen tackade Ylva för god mat och fika.

Sekreterare:

Justerare:

Justerare:

Sofia Gardelin

Helene Eklund

Ylva Svangren